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Tisztelt Elnök Asszony!

K/8151 .

Írásbeli kérdés

„Milyen ütemezéssel tervezik az MO Körgyűrű építését?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Csillag István Gazdasági és Közlekedési miniszterhez . A
kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztel Miniszter úr!

Pest megye észak-nyugati részén lévő települések lakóit élénken foglalkoztatja az MO

körgyűrű folytatásának kérdése . Az agglomerációban élők közlekedési nehézségeire is

gyógyírt jelentene az MO északi Duna-híd, valamint az M1 - Duna híd összekötő szakaszának

megépülése. A Duna-híd megépülése mára elérhető közelségbe került, ezért szeretnék tudni a

térség polgárai, hogy milyen ütemterv szerint számíthatnak a körgyűrű további hiányzó

szakaszának megépülésére .

Kérdezem ezért tisztelt miniszter urat :

Milyen szakaszolással és milyen határidőkkel tervezi a Kormány az MO körgyűrű Duna -

híd - MI autópálya közötti szakaszának átadását?

Milyen felhajtók megépítésével kalkulálnak?

Lesz-e aluljáró-része a sztrádának az Üröm települést elkerülő szakaszon?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest 2004. január 7 .
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